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Zápis 
z jednání komise při Radě města Litoměřice 

 

Subkomise dopravy 
 

konané dne 26.08.2015 od 15:00 hod. v terénu na místě staveb – ul. Mezibraní, Tyršův most, M. Pomocné v 
Litoměřicích. 

 
Přítomen: 
 

• Ing. Vladimír Matys 
• Ing. Lenka Kuchařová 
• Bc. Tomáš Lipš, Dis. 
• Ladislav Sádlo 
• Vlastimil Hrzán 
• Josef Krištof 
• Jan Klíma 
• Jan Žídek 
• Bc. Jan Jakub 
• Alois Kubišta 

 
Nepřítomen: 
 
Omluveni:   

• Ing. Ivo Elman 
• Filip Horák, Dis. 

 
Hosté: 

• Ing. Venuše Brunclíková MBA (vedoucí odboru územního rozvoje) 
• Ladislav Pošík, investiční technik (odbor územního rozvoje) 
• Ing. Blanka Holá, zástupce investora – ŘSD ČR, Správa Chomutov 
• Ing. Jiří Vybíral, hlavní stavbyvedoucí zhotovitele – spol. SDS EXMOST spol. s r.o. 

 
Jednání řídil: předseda komise Ing. Vladimír Matys 
 
Zapisovatel: Bc. Jan Jakub 
 
 
Program jednání:  
 
1. Úvod, přivítání 
2. Prohlídka stavby „rekonstrukce Tyršova mostu“ 
3. Prohlídka stavby „rekonstrukce autobusového nádraží“ 
4. Diskuze, různé, posezení, určení termínu příštího jednání 
 
 

Konec jednání: 17:30 hodin 
 
Termín příštího jednání: dle předběžného schválení – 30.09.2015, popř. dle pozvánky 
 
Zapsal: Ing. Vladimír Matys 
              Bc. Jan Jakub 
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1) Úvod, přivítání 
 
Předseda komise přivítal všechny přítomné členy, omluvil nepřítomné členy. Taktéž 
přivítal přítomné hosty – zástupce Odboru územního rozvoje MěÚ Litoměřice, 
Ředitelství silnic a dálnic ČR, Správa Chomutov a fy SDS EXMOST spol. s r.o., Brno.  

 
 

2) Prohlídka stavby „rekonstrukce Tyršova mostu“ 
 
Jednání komise bylo zahájeno na rozhraní Tyršova mostu a ul. Mezibraní, kde 
zástupce investora (odpovědný dozor) Ing. Blanka Holá z ŘSD ČR, Správa Chomutov, 
členům komise představila hlavní úkoly stavby při rekonstrukci Tyršova mostu (silnice 
I/15), pohovořila o důvodech již neodkladné rekonstrukce, termínech dokončení, které 
by neměly být překročeny apod. Ing. Jiří Vybíral (stavbyvedoucí) ze spol. SDS 
EXMOST Brno vysvětlil členům komise v průběhu prohlídky stavby rozličná úskalí 
rekonstrukce mostu, se kterými se již od zahájení prací na stavbě bylo nutné 
vypořádat, poukázal na složitost stavby, zejm. náročnost organizace jednotlivých 
navazujících činností apod. Členy komise potěšila informace od stavbyvedoucího, který 
pochválil všechny zainteresované složky městského úřadu a dalších dotčených 
institucí za příkladnou spolupráci. 
 
 
3) Prohlídka stavby „rekonstrukce autobusového nádraží“ 
 
Po prohlídce Tyršova mostu se členové komise přesunuli na další nedalekou stavbu 
„rekonstrukci autobusového nádraží“, kde přizvaní zástupci odboru územního rozvoje 
Ing. Venuše Brunclíková MBA a pan Ladislav Pošík seznámili přítomné v rámci 
prohlídky stavby s problematikou a postupným vývojem přestavby autobusového 
nádraží, která by měla být rovněž dokončena dle původních harmonogramů a bez 
zpoždění.  

 
 
4) Diskuze, různé, určení termínu příštího jednání 
 
Závěrem obou prohlídek poděkoval předseda komise všem přizvaným hostům za jejich 
vstřícnost, ochotu a poskytnuté informace. 
 
Komise bude příště zasedat v termínu 30.09.2015 (středa) od 15.00 hod. v kanceláři 
vedoucího odboru dopravy, nebo dříve vzniknou-li nové neodkladné či naléhavé 
důvody k jednání. 


